
 
 
 
 

Svar på fullmäktigemotion; Utveckling av verksamheten på den allmänmedicinska 
avdelningen i Oravais, G Jusslin 
  
Välfärdsområdesstyrelse 15.04.2024 § 91 
2265/00.02.01/2024       

Beredare Vähäkangas Pia 
Tilläggsuppgifter: telefonnummer: 040 805 1455, fornamn.efternamn@ovph.fi 

Gunilla Jusslin har 18.12.2023 lämnat in en fullmäktigemotion som berör den 
allmänmedicinska avdelningen i Vöråområdet. Hon lyfter fram att avdelningen i Oravais 
behövs för att tillgången till social- och hälsovårdstjänster ska tryggas på ett jämlikt och 
rättvist sätt. Jusslin konstaterar att en avveckling av fungerande verksamhet medför risker i 
form av bland annat ökade kostnader i vårdkedjan och att den nuvarande vården blir 
dyrare. Jusslin för fram att inbesparingar uppnås genom att utveckla den 
allmänmedicinska avdelningen i samarbete med hemvården, hemsjukhuset och den 
palliativa vården. Samarbete krävs på mindre områden där avstånden till vård redan nu är 
långa. Då går det också att undvika ett ambulansrally.  

Jusslin föreslår att den allmänmedicinska avdelningen ska vara en del av primärvården, att 
avdelningens profilering inte ska ändras och att personalen ska vara delaktig i planeringen 
av framtiden. Hon föreslår också att avdelningens sjukskötare ska vara en del av 
hemsjukhuset och att patienterna ska få komma till avdelningen direkt från 
läkarmottagningen när det blivit svårt för dem att klara sig hemma. Situationen för anhöriga 
ska speciellt i livets slutskede beaktas i vården.   

Svaret på fullmäktigemotionen finns som bilaga. 

Sektordirektör, äldre personer Vähäkangas Pia 
föreslår att välfärdsområdesstyrelsen ska besluta tillställa välfärdsområdesfullmäktige det 
bifogade svaret på Jusslins fullmäktigemotion och föreslå för fullmäktige att motionen 
härmed är slutbehandlad. 

Beslut: 
Förslaget godkändes. 
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